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Zapytanie radnego 

Panie Prezydencie, proszę o informacje czy z naszego terenu miasta są 
odławiane dziki? Ile sztuka ma być odłowionych? W jaki sposób to się odbywa , 
jaka firma je odławia. Czy są wypuszczane do natury czy poddawane 
eutanazji/odstrzeleniu. Jakie szkolenia w zakresie odłowu ma firma, która to 
czyni czy odbywa się to w sposób humanitarny? 
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